



فهد المزيد الرئيس التنفيذي للعمليات

قبل انضمامه لشركة البلاد المالية، عمل الأستاذ فهد المزيد لأكثر من ١٨ عام بين بنك ساب، ساب للأوراق المالية وشركة إتش إس بي سي السعودية حيث شغل عدة مناصب كان آخرها الرئيس التنفيذي لعمليات الوساطة.

قاد تطوير عمليات الوساطة والإشراف عليها وحوكمتها بالإضافة لقيادة تطوير الأنظمة، وشارك في وضع خطط الشركة الاستراتيجية وتنفيذها. كما قاد تطبيق جميع التغيرات الخاصة بمبادرات السوق المالية السعودية (تداول) وما يرتبط بها كبرنامج "تطوير القطاع المالي" وهو أحد برامج تحقيق رؤية المملكة 2030.

شارك الأستاذ فهد بتطوير الأنظمة والإجراءات لشركات الوساطة الخاصة بانضمام السوق المالية السعودية (تداول) إلى المؤشرات العالمية للأسواق الناشئة (FTSE و MSCI).

حاصل على شهادة البكالوريوس في إدارة الأعمال من جامعة الملك عبدالعزيز.

Fahad Al Mazyad Chief Operating Officer

Prior to joining Albilad Capital, Mr. Fahad Almazayad has more than 18 years of experience between SABB Bank, SABB Securities and HSBC Saudi Arabia; he held different and challenging key roles, where his most recent role was Chief Operating Officer-Brokerage.

Mr. Fahad led the development, supervision, governance of Brokerage operations and participated in developing and implementing the company's strategy plans, in addition to leading the systems development and implementation of all the changes related to the Saudi Stock Exchange (Tadawul) initiatives associated with the "Financial Sector Development" program, one of the Saudi vision 2030 programs.

He also participated in developing the systems, processes and procedures related to brokerage for the Saudi Stock Exchange (Tadawul)'s inclusion in the emerging markets indices (FTSE and MSCI).

Mr. Fahad holds a Bachelor of Business Administration from King Abdulaziz University.